
 

DAGSORDEN - KREDSUDVALGSMØDE - 14. oktober 2015 
 

Referent:   Pernille Dohlmann 

Deltagere:  Lisbeth Pedersen, Herdis Aagaard Petersen, Janni Ysbæk-Nielsen, Michelle 

Sønderbæk, Pernille Dohlmann og Michael Nielsen 

Afbud:  

 

 Evaluering af prøver den 15. og 22. 

september samt SPH 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Kurser i kredsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Bolddropper/nyt AG udstyr 

 

 

 

 Spejle 

 

 

 

 

 

 

 Klatrespring og flugtspring 

 

 

 

 Skue – d. 1. maj 2016 

 

 

To prøver med en uges mellemrum. Vi skal 

ikke have samme tovholder på arrangementer 

der ligger så tæt på hinanden, det bliver for 

meget. 

 

SPH gik fint, der var styr på tingene. 15 var 

oppe samme dag, ikke så mange bestod. Der 

var lidt aktivitet på sporet, det var 

kommunikationsbrist hos forpagterne. Der var 

et overskud på arrangementet. 

 

Der er kursus i kredsen den 24. - 25. med Peter 

Gammelgaard. Lørdagstræningen fortsætter 

som normalt, dog tager store hvalpe på spor.  

Søndag finder familieholdet noget andet end at 

være på banen, da de ikke kan træne samtidig 

med at der er c-arbejde. 

I december er der figurantkursus med Martin 

Knudsen. 

 

Stig og Anne er meldt til det nye 

trænerbasiskursus der starter i november. Hver 
kreds har lov til at sende to med uden 

beregning. 

5. december er der 6-7 trænere fra kredsen, der 

skal på hvalpekursus. 

 

Bestyrelsen har været på kredsledelseskursus 

på Fyn den 20. september. 

 

Bolddropperen er nu kommet til at virke. 

Vi har fået nyt agilityudstyr, der er mere 

holdbart. 

 

Klaus, Nicolai og Lisbeth har været ude at 

kigge. De har måske fundet nogle i Silvan der 

kan bruges. Der har været forslag om at sætte 

dem på et skjul, men dette vender de med 

figuranterne først. Det vil nok være bedre at de 

bliver sat op i hjørnet nederst til venstre på 

banen. 

 

Per skal købe spring, men kan ikke finde det vi 

vil have. Janni ser hvad hun har derhjemme af 

oplysninger. 

 

Klaus vil gerne være tovholder og forslaget er 

at det bliver holdt ved svømmehallen. 



 

 

 

 

 

 Spor på Trevangsvej – udvidelse af 

tiden? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Kommende prøver, Færdselsprøve, AG 

- Kredsmesterskab / prøveleder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Banko 

 

 

 

 

 Bokserklubben/Kreds 61 

 

 

 

 

 

 

 Gældende bestemmelser/gebyrstigning 

 

 

 

Kredsudvalget godkender at vi går videre med 

arrangementet, Janni har informeret Klaus. 

Klaus og Michael sørger for at ansøge om at 

låne svømmehalspladsen. 

 

Flere har ønsket tider i weekenden, nu hvor det 

bliver mørkere om eftermiddagen. Vi har holdt 

det frit i weekenden for at holdene altid havde 

et sted at gå spor. 

 

Hvis vi skal åbne skal der være styring af 

parkeringen, så vi generer trafikken mindst 

muligt. Vi skal sørge for at holde på samme 

side af vejen alle sammen og køre så langt vi 

kan ind i rabatten. 

 

Der blev ikke taget en endelig beslutning, vi 

overvejer hvad vi kan gøre. 

 

Færdselsprøve: Vi skal have fundet en 

prøveleder, da Lisbeth, der plejer at være det, 

gerne vil til prøve. Michelle bliver den. 

Tilføjelse efter møde: Michelle har meldt fra 

som prøveleder så vi skal finde på noget andet. 

 

Agility kredsmesterskab: Ole er dommer. 

 

Kredsmesterskab: Vi har ikke udvidet tid til 

denne prøve, så vi skal slutte kl. 14. Det 

kommer til at blive over to dage. 

Vi skal have eftertilmeldt at vi vil have SPH-

prøver med. Lisbeth ansøger om det. Det 

kræver ekstra sporareal, som vi kan ansøge om 

enten hos Pia eller hos kreds 82 (Karlebo). 

Sporlægger kan vi godt finde.  

Janni spørger Marianne om hun evt. kan 

hjælpe ved at være prøveleder. 

Figurant: Janni spørger Thomas. Det var 

oprindelig Per der var sat på, men han skal 

måske selv op. 

 

Janni har 220 kilo foder stående i entreen. 

Michelle og Janni laver sidegevinster. Der 

bliver masser af dem. 

Øvrige donationer modtages med glæde. 

 

Det er svært at nå at holde kursus med hunde, 

når vi kun må være her kl. 14, så det vil være 

godt at finde nogle alternativer til vores egen 

plads, vi måske kan låne engang imellem.  

Sten har talt om et sted vi måske kan låne, som 

dobermanklubben har – Janni spørger hvor det 

præcist er. 

 

Der er kommet en del ændringer til ”Gældende 

bestemmelser”, så det er en god idé at læse 

dem igennem. Blandt andet er gebyret for visse 

prøver sat op. 



 

 Regler for pladskort 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Arbejdsdag 

 

 

 

 

 Info til trænere, bestyrelse mm ved 

kurser, prøver osv. 

 

 

 

 Juleafslutning flyttes 

 

 

 Vaccinationer opfølgning 

 

 

Hvad er reglerne for pladskort til andre 

hunderacer end schæfere. Vi har haft en 

hundefører for nyligt med en malinois, der har 

købt et pladskort. Det er muligt at købe 

pladskort, men der er ikke mulighed for at 

kunne deltage i holdtræning, c-træning eller 

bruge sporarealer, når man ikke er medlem af 

kredsen. 

Vi kan også differentiere mere i priserne, dette 

tager vi op på fællesmøde mellem 

kredsudvalget og bestyrelsen. 

 

Er flyttet til april 2016 – og skal fastsættes når 

vi laver arrangementsplanen.  

Tage har tilbudt prøve at reparere lågen, så den 

kan lukke igen. 

 

Vi skal huske at informere når vi laver 

arrangementer og lignende, så alle ved hvad 

der foregår. 

Figurantkursus melder Janni ud om. 

 

Juleafslutning flyttes til den 12. december. 

Vi kan godt begynde at lægge hovederne i blød 

med hvad vi skal lave. 

 

Vi skal have fulgt op på dem der ikke har vist 

de papirer der skal til. Stig har lavet en ny 

smart opsætning på hjemmesiden, der kan 

sende en mail automatisk. Vi skal gøre 

trænerne opmærksomme på, at det er deres 

ansvar at gøre for deres hold. 

 

Eventuelt: 

 Punkter til evt. nyhedsbrev? 

 

 

 

 Arrangement for trænere/aktive i 

kredsen 

 

 

Juleafslutningen er flyttet.  

Arbejdsdag flyttet. 

 

 

Vi skal have lavet et arrangement for de der er 

trænere eller på anden måde aktive for 

kredsen. 

 


